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本书收集了世界上杰出的酒店设计作品，可以作为您的参考资料。同时大批专业人士，
比如，酒店老板、建筑师、设计师等等，给予了可贵的帮助，他们的热情是这本书品质
的保证。酒店设计不仅要适应所处城市的规划以及环境，还要接受城市人们活力不断更
新，时尚不断变幻的挑战，如果您想找到解决酒店设计问题的好方法，就请打开此书吧
。
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With ever-incteasing numbers of travel-savvy customers has come the need for hotels
to upgrade their concept of what makes for a comfor-table stay.The many innovative
designs found in these pages are des-tined to readifine the concept of what a hotel
should be-form a design perspective as well as using criteria of comfort for
customers.Through documentation is provided in the form of plans,sketches and text
by the architects and goraeous,full color photographs.
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介绍的酒店较有冲击力。最重要的是大量平立剖图！
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